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Protokół Nr 3/2022 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 23 marca 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Jolanta Łuczka - Nita - Wiceprzewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

 

Jolanta Łuczka – Nita – Wiceprzewodnicząca Komisji – otworzyła zdalne posiedzenie Komisji 

i powitała wszystkich obecnych. 

 Wiceprzewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Wiceprzewodnicząca poinformowała, iż w związku z wprowadzonym stanem epidemii 

oraz wystąpieniem w Opocznie potwierdzonych przypadków wirusa COVID-19, obrady 

komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi informatycznych. 

 Wiceprzewodnicząca sprawdziła, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytała listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Wiceprzewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku 

posiedzenia (załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego br. 

4. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021.  

5. Bezrobocie w Gminie Opoczno w roku 2021.  

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2021r. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2021r. 

8. Stan sanitarny, ilość zachorowań, higiena oraz promocja zdrowia.  

9. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
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10. Zapytania i wolne wnioski.  

11. Zamknięcie posiedzenia.  

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego br. 

  

 Wiceprzewodnicząca poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie nr 2/2022 z dnia 25 lutego 2022r. był wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również 

projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Wiceprzewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 2/2022 z dnia 25 

lutego 2022r.   

 Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 25 lutego 2022r.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

2/2022  z dnia 25 lutego 2022r. 

Ad. pkt. 4 

 Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021. 

Edyta Krzysztofik – Dyrektor – Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła informację 

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021 /załącznik nr 2 do protokołu/. 

Komisja zapoznała się również ze sprawozdaniem Miejskiej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Opocznie /załącznik nr 3 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna J. Łuczka – Nita, radna M. Belica, Przewodnicząca Rady 

Miejskiej A. Zięba. 

Magdalena Belica – radna – prosi o przygotowanie informacji dotyczącej zakresu działania 

służb ponadnormatywnych. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5 

 Bezrobocie w Gminie Opoczno w roku 2021. 

Małgorzata Pantak – Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy – przedstawiła informację 

dotyczącą bezrobocia w Gminie Opoczno /załącznik nr 4 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna J. Łuczka – Nita, Z-ca Dyrektora PUP M. Pantak. 
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Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 6 

 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

za 2021r. 

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

W dyskusji zabrali głos: radna M. Belica, Dyr. Wydz. ZiSS E. Krzysztofik. 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 7 

 Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2021r. 

Beata Rogulska – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie – 

przedstawiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 8 

 Stan sanitarny, ilość zachorowań, higiena oraz promocja zdrowia. 

Marianna Rożej – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Opocznie – przedstawiła 

informację dotyczącą stanu sanitarnego na terenie Gminy Opoczno. 

Pismo Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta  Łuczka – Nita, radna M. Belica, PPIS M. Rożej. 

Jolanta Łuczka – Nita – radna -  zwróciła się z prośbą o przygotowanie informacji dotyczącej 

działań podjętych przez Państwową Stację Sanitarno – Epidemiologiczną  w Opocznie w 

zakresie promocji zdrowia. 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 9 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
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A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu roku 2022, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 9 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny M. Wojciechowski, radna M. Belica, Skarbnik Gminy M. 

Ślęzak. 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022-2038, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 10 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna M. Belica, radna J. Łuczka – Nita, Skarbnik Gminy M. Ślęzak, 

Sekretarz J. Klimek. 

 Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 4 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 11 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 4 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  
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e) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli, 

Katarzyna Niewadzi – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 12 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna J. Łuczka – Nita, radna M. Belica, radny Z. Sobczyk, Dyr. Wydz. 

SiR K. Niewadzi 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych położonych na terenie Gminy Opoczno i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 13 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości                     

i porządku na terenie Gminy Opoczno, 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 14 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

h) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Opoczno na lata 2022-2025 z 

perspektywą do 2029 roku”, 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 15 do protokołu/. 

Program Ochrony Środowiska dla Gminy Opoczno na lata 2022-2025 z perspektywą do 2029 

roku stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 29 marca 

2022r. 



6 

 

W dyskusji głos zabrała radna J. Łuczka -Nita. 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

i) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Opoczno na rok 2022”, 

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 16 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrały: radna A. Szczepaniak, Dyr. Wydz. GKiM B. Wiktorowicz. 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

j) rozpatrzenia petycji Mieszkańców miejscowości Sitowa w sprawie remontu drogi 

gminnej w miejscowości Sitowa,  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

k) rozpatrzenia petycji Mieszkańców miejscowości Sitowa w sprawie oświetlenia 

przystanków autobusowych usytuowanych przy drodze powiatowej w miejscowości 

Sitowa,  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

l) rozpatrzenia petycji Mieszkańców miejscowości Sitowa, Ogonowice i Ostrów w sprawie 

budowy pobocza utwardzonego z kostki brukowej przy drodze gminnej nr 107160E 

Ogonowice - Świnna – Sitowa.   

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

B) Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu za 2021r. 
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Katarzyna Niewadzi – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawiła  sprawozdanie, które 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 10 

 Zapytania i wolne wnioski. 

Mieczysław Wojciechowski – radny – poruszył temat likwidacji etatów świetlicowych. Prosi o 

obecność na sesji Zastępcy Burmistrza Tomasza Łuczkowskiego oraz Dyrektora Miejskiego 

Domu Kultury Zdzisława Miękusa. 

 Złożył wniosek, aby członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i 

Kultury mieli wgląd do dokumentów dotyczących rekrutacji dzieci do klas I Szkół 

Podstawowych przed ich zatwierdzeniem. 

Magdalena Belica – radna – uważa, że począwszy od posiedzeń komisji w kwietniu radni 

powinni dyskutować na temat organizacji sieci szkół, tak aby wypracować wspólne stanowisko 

w tym temacie przy ustalaniu arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2023/24.  

Jolanta Łuczka – Nita – radna – uważa, że należy zorganizować spotkanie z przedstawicielami 

szkół oraz rodzicami, celem wypracowania stanowiska dotyczącego organizacji sieci szkół. 

Ponadto w dyskusji głos zabrali: radna A. Szczepaniak, Z-ca Burmistrza A. Kacprzak, Sekretarz 

Miasta J. Klimek. 

Ad. pkt. 11 

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 12.45. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

          

       Wiceprzewodnicząca Komisji  

                                                                                        Jolanta Łuczka - Nita 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 



8 

 

 

 

 

 

 

 

 


